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Interpelovaný: Ing. Milan Vrkoč, radní

Činnost poradce

Váženýpane radní,

dovoluji si Vás interpelovat ve věci činnosti Vašeho poradce pana

Předněmi dovolte vyjádřit svůj osobní postoj k placení poradců pro volené politiky.Rozumím tomu, že
existují oblasti, u kterých je expertní rada žádoucí pro skutečně správné posouzení určité situace. Jsem
ovšem hluboce přesvědčena, že pro takový výdaj má být racionální a ekonomické opodstatnění.
V opačném případě se jedná o plýtvání s veřejnými finančními prostředky a neuvážené hospodaření.

Prosím tedy o vysvětlení následujících položek,které jsou uvedenyv pracovníchvýkazech poradce pana

1. schůzky s občany a jejich podněty,
2. prezentacepráce radního,
3. administrativní činnost a e-mailová komunikace,
4. rešeršemateriálů do rady.

Domnívám se, že jednotlivé popisy činností by měly být podrobnější a zejména konkrétnější. Opět je
zde výskyt spíše administrativních činností, které podle mého názoru, nepatří do práce poradce.
Schůzek s občany se pan účastní společně s Vámi a existují o nich nějaké záznamy či konkrétní
výstupy? Co si mám představit pod položkou „prezentace práce radního“? Jaké materiály do rady pan

konkrétně četl a existuje k dispozici nějaký výstup či záznam?

Děkuji za odpověď.

Ing. Savina Finardi, Ph.D.
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